
 
 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 
 

Hampetorp-Odensbackens IF 

Måndagen den 13 januari 2020 kl 18:00 

Odenvallen 

 

Närvarande:  Johan Lundström, Oskar Axelsson, Marko Hiltunen, Jörgen Setterman,  

Sören Sahlén  

Inbjudna Tony Olsson och August Axelsson 

 

Frånvarande:  Anders Persson 

 

 

$1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Inbjudna till kvällens möte är även 

från dam-och ungdomssektionen Tony Olsson och från herrsektionen August Axelsson.  

 

§2 Dagordningen för kvällens möte godkändes.  

 

§3 Föregående protokoll lästes upp och godkändes.  

 

§4 Rapporter, skrivelser och ekonomi  

 Odencupen: Tony Olsson rapporterar att man var väldigt nöjda med cupen i sin 

helhet, mycket publik, bra domare, inga missöden. 54 lag deltog under årets cup 

indelade i 8 klasser. Odencupen blir av även kommande år.  

 Tony fortsätter informera om det planerade damlaget för säsongen. 

Sammanslagning diskuteras mellan dagens ”SMÅ/HOIF F04” och ”damlaget” som 

spelade 7-mannaserie under sommaren 2019. Den 22/1 har man ett gemensamt 

möte med SMÅ och HOIF. Nya matchställ planerar inhandlas och en gemensam 

logga ska tas fram i en variant där båda föreningarnas loggor framträder. Mikael 

Palm har kontakter där han har bett om hjälp med att utforma klubbmärket. När 

ett förslag finns framtaget kommer den visas för huvudstyrelsen.  

Samarbetet handlar inte om att skapa en ny förening utan det är fortsatt SMÅIF 

och HOIF som separata föreningar som delar på kostnader och arbetsbörda osv.  

 Flick- och pojklag för barn födda -12/13 kommer startas upp under våren.  

 Fotbollsskolan blir av som vanligt under sommaren.  



 August rapporterar om kommande pubaftonen den 1 februari, det ser ut som att 

det blir många närvarande. Mat kommer att ordnas i form av Fish & Chips och 

hamburgare.  

 August fortsätter rapportera från herrsektionen. Spelarunderlaget ser bra ut för 

kommande säsong. Vi saknar B-lagtränare men man letar efter kandidater. 

Styrelsens sammansättning kommer förändras till viss del pga avhopp.  

Nya kandidater finns som ersättare.  

 Sören vill lyfta att det är allmänt stökigt i köket och att det måste bli bättring. Vi 

ordnar med skötselregler som ställs i köket.  

 

§5 Övriga frågor  

 Från 1 januari 2020 behöver föreningar anslutna till RF kontrollera registerutdrag 

för ledare som har regelbunden kontakt med barn. Mötet bestämmer att August 

och Tony ansvarar för att intygen samlas in, dessa lämnas därefter till styrelsen 

och sedan tar vi ett möte där utdragen kontrolleras. Om det skulle visa sig att en 

ledare har ärenden i belastningsregistret är det huvudstyrelsen som fattar beslut 

om hur detta skall hanteras. Administrationen av registerutdraget sker på laget.se.  

 Målning omklädningsrum – Johan har inte fått in någon offert än om målningen av 

4 omklädningsrum och domarrummet. Det är önskvärt om målningen är klar innan 

säsongen startar. Johan hör efter om offerten igen.  

 Snart dags för årsmöte igen, mötet bestämmer att vi kör kombinerad föreningsdag 

och årsmöte. Föreningsmöte på förmiddagen där vi bestämmer agendan för årets 

aktiviteter, lunch på det och därefter årsmöte.  

 HOIF-dagen: August meddelar att förbundet behöver innan 31/1 veta om 

önskemål på specifika datum. Mötet föreslår att vi kör HOIF-dagen lördagen den 

23/5 och att vi försöker ordna så att både dam-och herrlaget spelar sina matcher 

hemma då. August och Tony pratar ihop sig om planeringen av matcherna.  

 LOK-stödsansökan är inskickad och denna gång granskas vår ansökan vilket 

innebar att vi fick skicka in kompletterande uppgifter; balans-och resultatrapport, 

verksamhetsberättelse, årsmötesprotokoll.  

 Skötselbidraget är inskickat och allt material är inlämnat. Utbetalning sker i mars.  

 Diverse städutrustning behöver inhandlas då den till stor del är defekt. Om någon 

kan förbarma sig för denna viktiga uppgift och kan tänka sig att lägga ut pengar så 

kan man ta bild på kvittot och skicka till Oskar som ordnar med återbetalning per 

omgående.  

 

§6 Ekonomi 

 Genomgång av resultat och balansrapporterna för 2019. Ekonomin ser bra ut.  

 En tiondel av gåvan som vi fick från Åsbyviken skall föras över till Åsby 

Bryggsamhällighet, vi har nu fått deras kontonummer så överföringen kan bli av.  

 

 

 

 



§7 Idrottsplatsen 

 Utegymmet: Som tidigare sagts så kommer ett utegym placeras på HOIFs 

anläggning. Bengt Bronner vill att platsen för respektive station skall märkas ut 

men vi vill innan detta görs höra med sakkunniga om hur förankringen av 

stationerna skall ske.  

 Klotter: Johan har polisanmält klottret på våra fastigheter. Täcker försäkringen 

klottersanering? Oskar läser i försäkringsvillkoren och rapporterar på nästa möte 

om vad som gäller.  

 

§8  Nästa möte, måndag 3/2-2020 kl 18:00 på Odenvallen.  

 

 Årsmötet 8/3-2020 kl 13:00. Föreningsmöte på förmiddagen.   

 

§9 Ordförande tackade för visat intresse och mötet avslutades. 

 

 

 

 

 

 Johan Lundström     Marko Hiltunen 

 Ordförande      Sekreterare 


